
Protokoll från styrelsemöte med Falkenbergs Naturskydds-
förening, tisdagen den 22 april 2025. 

Plats: Studiefrämjandets lokaler, Nygatan Falkenberg 
Tid: 1800-2030 

Närvarande:  Lena Berglund, Margareta Björksund Tuominen, Agneta Dannberg, Bengt 
Hackberg, Hans-Örjan Nohrstedt och Per Sjövall. 

1 Hans-Örjan Nohrstedt öppnade styrelsemötet och hälsade de närvarande välkomna. 

2 Protokollet från den 11 februari och den 25 mars gicks igenom och justerades. 

3 Lena Berglund lämnade en ekonomisk rapport. Vi har för dagen 58 000 kr i ”kassan”. 

4 Hemsidan 
 Beslutades att vi skall lägga ut senaste protokollen på hemsidan. 

5 Styrelsen beslutade att ha en stående punkt på dagordningen angående kommande 
aktiviteter. 

6 Medlemsregistret 
Det fanns ingen medlemsrapport pga att medlemsansvarig inte hade möjlighet att 
medverka för dagen. 

7 Inkomna inbjudningar 
Anmälan till Riksstämman, 13-15 juni i Gävle, skall vara inlämnad senast den 10 maj. 
Ombud anmodas anmäla sig senast den 1 maj. Styrelsen hade inget förslag på ombud men 
vi beslutade att ersätta kostnaden för den medlem från kretsen som vill åka och ev. även bli 
ombud. 

 Styrelsen har fått erbjudande om medverkan från Studiefrämjandet resp. Teater 
Albatross. Vi beslutade att bjuda in Kjell Andersson från SF. 

8 Rapporter 
Hans-Örjan Nohrstedt rapporterade från Årsmötet med Hallands 
Naturskyddsförening på Vesterhavsskolan. Mötet avlöpte bra och studiebesöket vid 
kraftverksdammen likaså. 

9 Skogsbruksfrågor 
 Hans-Örjan Nohrstedt berättade att han varit ute och sett på ett antal avverkningar i 

Halland. Flera avverkningar ser ut att ha åstadkommit stora skador på skogsmark. Hans-
Örjan önskade en kampanj från Riks - typ ”Sveriges värsta avverkning”. Styrelsen frågade 
sig även om vi kan göra ngt gemensamt genom Länsförbundet. 



10 Hästhagsudden 
 Det område vi röjde jämte livräddningsstationen utanför Skogstorp har nu börjat att växa 

igen. Tanken vid restaureringen var att området skulle betas, vilket inte skett de två senaste 
åren. Styrelsen beslutade att kolla upp hur området kan skötas bättre med betande djur. 

11 Mötesdagar 
Nästa möte är tisdagen den 27 maj. 

12 På övriga frågor föreslog Bengt Hackberg att vi tillsammans med, gärna Ingemar Alenäs, 
gör en insändare till försvar för omprövningen av vattenkraften enligt vattendirektivet, som 
just nu verkar vara under attack. 

13 Per Sjövall tog upp frågan om de stillastående vindkraftverken i Lövstaviken. 
Beslutades att Per undersöker vem som är ansvarig och som vi kan kontakta då kommunen 
på sin hemsida uppger att de arbetar i samstämmighet  med Naturskyddsföreningen. 

14 Avslutning 
Hans-Örjan Nohrstedt tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

  Vid pennan  Justeras 
   
  Bengt Hackberg  Hans-Örjan Nohrstedt 
  Sekreterare  Ordförande


